
Raport de activitate – Student reprezentant Alexandrescu Anisia

Prezentul raport vizează activitatea studentului reprezentant din anul ll licența,
Alexandrescu Anisia din Facultatea de Fizică a Universității din București în cadrul consiliului
Facultății de Fizica, în perioada aferentă primului semestru al anului universitar 2023-2024,
și este elaborat în temeiul art. 19, lit. d din Regulamentul de alegere a reprezentanților
studenților în structurile de conducere ale Universității din București.

Activitatea mea se desfășoară în cadrul Consiliului Facultății și a comisiilor interne de cazare
în căminele studențești și de acordare a burselor.

La nivelul Consiliului, am participat la activități precum ședințele periodice unde mi-am
expus opiniile și am încurajat și susținut decizii care să aibă un impact pozitiv asupra
colegilor mei. După ședințe, le-am transmis colegilor mei informații relevante pentru noi,
precum cele despre burse, despre sesiune și despre restanțe, dar și altele.

In cadrul comisiilor de cazare și de acordare a burselor am participat la ședințele de
organizare, de stabilire a criteriilor de alocare și de departajare, unde de asemenea am
susținut mecanisme care să fie benefice studenților.

În calitate de reprezentant de an al studenților de anul ll, am ținut legătura cu profesorii
facilitând astfel o buna organizare și desfășurare a cursurilor și obținerea materialelor de
curs.

De asemenea, am avut discuții la nivel informal cu colegii, distribuind către ei toate
anunțurile și oportunitățile care mi-au fost comunicate, în cel mai scurt timp posibil, precum
informații despre terenul de fotbal, seminare și prezentări din partea profesorilor și a
institutelor de cercetare, mobilități Erasmus și Civis, concursuri, criterii de alocare a burselor
și altele. De asemenea, le-am răspuns colegilor mei întotdeauna tuturor întrebărilor pe care
mi le-au adresat, solicitând ajutor și din partea profesorilor sau a celorlalți colegi
reprezentanți. Mai mult, dacă am observat ca exista confuzii asupra anumitor subiecte, am
revenit mereu către colegii mei cu informații detaliate pentru a facilita accesul a diferitelor
oportunități.

Totodata, am organizat sesiunea de iarna, folosind metode obiective de alegere a datelor de
examen și astfel acomodand toți studenții și profesorii într-un orar favorabil și echilibrat.
Menționez și ca orice decizie pe care am văzut-o în poziția mea, a fost mereu bazată pe un
vot transparent al colegilor mei, favorizând mereu majoritatea și încercând sa nu rămână
persoane dezavantajate de orice decizie.

Având în vedere cele prezentate, consider că mi-am îndeplinit obligațiile prevăzute de art. 19
din Regulamentul de alegere a reprezentanților studenților în structurile de conducere ale
Universității din București și ca am uzitat in permanenta interesul studentilor din poziția in
care am fost aleasa.


